



**NESTLÉ - DIGIT - Angle Measurer**  
**Art.-No. 495 035; 495 050; 495 075;**  
**495 105; 498 035**

Congratulation upon your NESTLÉ-DIGIT-angle measurer.

The angle counter is an electronic precision measuring device and is developed with regard to the latest technology know how. The inner leg of the angle counter contains a LC display showing the exact angle at once and digitally. The measuring scale extends from 0-199,9° (model 498 035: 0-180°), i.e. over the whole scale you have a 0,1° reading. By means of two bubble levels (horizontal and vertikal) all angles can be measured or fixed. The angle counter is supplied with a regular 9V-battery.

Lo Bat in display means to change the battery. Warranty doesn't include the battery. Working range: -5° up to +35°C

**CAUTION**

Your angle counter has an **independent tolerance-linearity of max. 0,15°.**

The manufacturer provides and guarantees the utmost adjustment of the electronic parts. Due to the tolerance linearity it could happen that even with completely folded legs, the display already shows the maximum tolerance, e.g. 0,2°. Nevertheless your angle counter is precise and fully operating.

Please handle your angle counter with care and never try to move the screws at the link. Readjustments can only be executed by the manufacturer.



**NESTLÉ - DIGIT - Niveau - équerre électronique**  
**Art.-No. 495 035; 495 050; 495 075;**  
**495 105; 498 035**

Nous vous félicitons pour l'achat d'un niveau équerre électronique.

Le niveau équerre électronique est un appareil de mesure de précision, qui a été conçu d'après les inventions de la technologie. La mesure angulaire s'affiche sur un cadran à cristaux liquide qui se trouve sur le côté de l'appareil. Sa zone mesurable s'étend de 0-199,9° (modèle 498 035: 0-180°), et sa précision a 0,1° peut être reconstruite ultérieurement. Sans prendre la ligne horizontale et verticale en consideration, on peut mesurer et reconstituer rapidement et très exactement tous angles ainsi que tous inclinaisons. L'alimentation se fait sur le côté à l'aide d'une pile de 9V.

Lo bat en Display: on doit changer la pile. La pile n'est pas enclue en garantie. Temperature: -5° à +35°C

**ATTENTION**

Votre niveau équerre est doté **d'une ligne independante de tolérance de max 0,15°.**

Malgré sa conception très affinée, il est probable que votre niveau équerre, même fermé, vous indique la tolerance maximale de par exemple 0,2°. Votre appareil est dans ce cas tout de même prêt à l'emploi et exact.

Maniez soigneusement votre niveau équerre et n'essayez jamais de devisser les vis de réglages. Les réglages ne peuvent être fait qu'à l'usine.